
	 Tingperiode	2014-2016		HK	møte	nr.19	
__________________________________________________________________________________	
	
Møte	 	 	 Hoppkomitemøte	 	
Tid	 	 	 5.april	2016	kl	16.30	–	20.00	
Sted	 	 	 Ullevål	
Innkalt		HK	 Olav	Magne	Dønnem	(OMD),	Oddny	Estenstad	(OE),	Trine	Kvil	(TK),	Silje	

Sprakehaug	(SS),	Arne	Åbråten	(AÅ),	Bente-Lill	B	Romøren	(BLBR)	
Fra	OLT	 	
Fra	FIS	 	 	 		
Fra	adm	og	utvalg	 Clas	Brede	Bråthen	(CBB),	Bjørn	Einar	Romøren	(BER),	Kjetil	Strandbråten	

(KS),	Morten	Lein	(ML),	Tore	Øvregård	(TØ),	Marianne	Fismen(MF)	
Forfall	 Silje	Sprakehaug	(SS),	Oddny	Estenstad	(OE),	Olav	Magne	Dønnem(OMD)	
Referent	 Bente-Lill	B	Romøren	
	
SAKSLISTE	
Sak	nr	 Sak	 Ansvar	 Type	
1	 Referat	fra	HK	møte	18																																																				Sendt	tidligere																					Alle	 B	
2	 • Habilitet	

o Sakslisten		
	
Alle	

	
D/B	

3	
	

• Økonomi	
o Status																																																																		Vedlegg	1	
o Estimat	og	rebudsjettering	2016	

	
MF/CBB	
MF/CBB	

	
I	
I/D	

4	 • Handlingsplan	og	aktiviteter	
o Status	2016	
o SPD	status		
o Politiske	saker	

	
CBB	
TØ	
HK	

	
I	
I	
D/B	

	 • Marked		
o Status	

	
BER/CBB	
	

	
I	

	 • Toppidrett	 	 	
5	 • Rekruttering	

o Jenteprosjekt	
	
CBB/BLBR	

	
I	

6	 • Utdanning		
o Status	og	planer	2016	

	
KS	

	
I	

	 • Internasjonalt	 	 	
7	 • Informasjon	og	kommunikasjon	

o Fagmøte	hopp	–	program	og	invitasjon								Vedlegg	2	
o Årsberetning																																																							Vedlegg	3	

	
CBB	
CBB	

	
D/B	
B	

	 • Organisasjon	 	 	
8	 • Arrangement	

o Norsk	hoppuke	–	status	
o Terminliste	nasjonale	renn	

	
CBB/BLBR	
ML	

	
I	
I	

	 • Anlegg		 	 	
9	 • Eventuelt		

	
	 	

10	 HK’s		kvarter	 HK	 	
I	=	informasjon,	D	=	diskusjon,	B	=	beslutning	
	 	



REFERAT	
Sak	nr	 Sak	 Ansvar	 Tid	
1	 Referat	fra	HK	møte	18		var	godkjent	på	mail	og	leggs	ut	på	web																																																																						TØ	 snarest	
2	 Habilitet	

Det	var	ingen	som	ble	ansett	for	å	være	inhabile	i	noen	av	sakene		
	 	

3	
	

Økonomi	
• Status	pr	feb	2016	ble	gjennomgått	og	viser	et	resultat	i	balanse..		

Marianne	Fismen	redegjorde	for	periodisering	av	inntekter	og	
utgifter	i	budsjettet.		Usikre	inntekter	med	tilhørende	prosjekt	er	
lagt	i	desember	2016.		Overskuddet	i	2015	er	disponert	til	
nedbetaling	av	gjeld	

	
Vedtak:HK	tok	informasjonen	til	orientering.BLBR	har	utfordret	
disponeringen	av	overskudd,	og	vil	følge	opp	saken			
																																																																

• Estimat	og	rebudsjettering	2016	vil	foreligge	for	godkjenning	i	
HK	10.mai.		Admininstrasjonen	forholder	seg	til	godkjent	budsjett	
og	planler.			
Oppfølging	av	kostnader	utvides	til	å	fremstille	utvikling	av	ulike	
kostnadstyper	totalt	og	pr	avdeling.	
	
Vedtak:		Marianne	Fismen	utarbeider	forslag	til	standard	grafer	
for	periodisk	oppfølging	

	
	
	
	
	
	
	
BLBR	
	
	
	
	
	
	
	
	
MF	

	
	
	
	
	
	
	
Mai	2016	
	
	
	
	
	
	
	
	
April	2016	

4	 Handlingsplan	og	aktiviteter	
• Status	2016	viser	ingen	vesentlige	avvik	i	forhold	til	plan.	
• SPD	fremlegges	på	Skitinger.		Fortsatt	godt	samarbeid	om	

dokumentet	i	NSF	
	

Vedtak:		HK	tok	informasjonen	til	orientering	
	

	 	

	 Marked		
• Status	fra	markedsarbeidet	ble	gitt.		Sponsorene	har	gitt	uttrykk	

for	stor	tilfredshet	med	oppfølging	og	eksponering	i	sesongen	
2015/16.		Det	er	signert	nye	avtaler	med	stratetgiske	partnere.			
Det	er	stor	møteaktivitet	og	interessante	prosesser	pågående.			

	
Vedtak:		HK	tok	informasjonen	til	orientering	

	 	

5	 Rekruttering	
• Jenteprosjektet	har	forløpig	ikke	ført	til	bredde	i	toppen,	og	det	

vil	bli	foretatt	evaluering	for	å	finne	muligheter	til	forbedringer.		
Samtaler	meg	OLT	og	kombinert	på	politisk	nivå	er	startet	for	å	
diskutere	mulighetene	for	et	felles	prosjekt	for	utvikling	av	jente	
hopp	og	kombinert.	Kombinert	innkaller	til	et	møte	med	hopp	for	
å	diskutere	alternativer	

	
Vedtak:		Informasjonen	ble	tatt	til	orientering.	

	 	

6	 Utdanning		
• Status	og	planer	2016	ble	gjennomgått	av	Kjetil	Strandbråten.		Et	

nytt	og	meget	viktig	arbeid	er	godt	igang.,	og	det	er	gledelig	å	se	
at	interessen	for	kompetanseheving	er	stor.			

	
Vedtak:		Informason	ble	tatt	til	orientering.	Tilsvarende	
gjennomgang	med	tillegg	av	dommer	og	TD	utdanning	vil	bli	gitt	
på	fagmøtet	i	hopp	27.mai	2016	

	
	
	
	
	
	
KS	

	
	
	
	
	
	
27.06.16	

7	 Informasjon	og	kommunikasjon	
• Fagmøte	hopp	–	program	og	invitasjon	ble	diskutert.		Det	ble	

	
	

	
	



enighet	om	å	foreslå	at	fagmøtet	begrenses	til	en	dag	av	
praktiske	hensyn	for	deltagerne.		Programmet	legger	hovedvekt	
på	hvordan	vi	jobber	på	alle	plan	for	å	bli	verdens	viktigste	
hoppnasjon.		Det	blir	videre	en	gjennomgang	og	diskusjon	av	
status	for	de	øvrige	punktene	i	handlingsplanen.		Det	er	viktig	at	
fagmøtet	er	en	arena	for	kretser,	klubber,	team	og	gymnas	med	
hopplinje	og	at	invitasjon	når	ut	til	alle.	

	
Vedtak:		Utkast	til	program	for	fagmøtet	sendes	til	HK	for	
godkjennelse	på	mail.	
Frist	for	kommentarer	formiddag	6.april.	
Invitasjon	til	fagmøtet	sendes	til	aktuelle	grupper	

	
Årsberetning					

Årsberetningen	var	sendt	i	forkant	av	møtet.		Det	var	ikke		
	Kommentarer	til	beretningen	

	
Vedtak:		Årsberetningen	ble	godkjent	

																																																				

	
	
	
	
	
	
	
	
BLBR	
	
HK	
ML	

	
	
	
	
	
	
	
	
05.04	16	
	
06.04.16	
smarest	

8	 Arrangement	
• Norsk	hoppuke	–	status	er	at	søknad	er	sendt	til	FIS.		

Prosjektgruppen	har	innkalt	til	et	arbeidsmøte	med	arrangørene	
og	aktuelle	avdelinger	i	NSF	14	april.			

	
Vedtak:		Informasjonen	ble	tatt	til	orientering	

	
• Terminliste	nasjonale	renn	for	plastsesongen	blir	utarbeidet	så	

snart	kalenderen	for	Sommer	GrandPrix	er	fastsatt.	
	

Vedtak:Terminliste	for	sommersesongen	fremlegges	til	
orientering	på	HK	møtet	10.mai	2016	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
ML	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
10.05.16	

	
Bente-Lill	B	Romøren	

05.04.16	


